

移动电视支架，360度旋转立式推车升级加厚钢材，可自由移动，带刹车万向轮，高度可调节，适用不同场景需求，专业为职场办公和家庭设计。

培训教育，为学校教育，培训机构提供良好的多元化教育培训内容，带来全新的展示效果。

办会会议，充分提高日常办公会议效果，增加会议过程中不同角度的互动性。

Mobile TV stand, 360-degree rotating vertical cart, upgraded and thickened steel, free to move, with brake universal wheel, height adjustable, suitable for different scenes, and designed for office and family.

Training and education provide good diversified education and training contents for school education and training institutions, and bring brand-new display effects.

Organize meetings, fully improve the effect of daily office meetings, and increase the interactivity from different angles in the process of meetings.

培训教育 Training education



办公会议



电视机挂架，精选高含量 2.5mmSPCC 制成，安全稳固，不易变形，专为大重型电视设计的支架，适合 70-110” 可承重 125kgs，适用于家庭电视、会议开会、商品展示。还能满足于坐/站/卧等角度观看需求。

液晶拼接屏移动支架，可根据需求，多屏拼接，精选优质板材，独具匠心工艺，安全稳固，360 度旋转立式推车，可自由移动，带刹车万向轮，适用于机场大厅、会议开会。

Tv hanger, made of high-content 2.5mmSPCC, is safe and stable, and is not easy to deform. it is specially designed for heavy-duty TV, which is suitable for 70-110 "and can bear 125kgs. it is suitable for home TV, conference and commodity display. But also meet that requirement of sitting/standing/lying. The mobile bracket of LCD splicing screen can be spliced with multiple screens according to requirements. It is featured with high-quality plates, unique craftsmanship, safety and stability. It is a 360-degree rotating vertical cart, which can move freely, with brake universal wheels, and is suitable for airport halls and conferences.

家庭电视 Home TV



机场大厅 Airport lobby

